Policy	Issue #: (1)	Rev. #: (0)	Rev. Date:01/09/2022		HSE-PO-01
INCOM Powering the Future Illuncia in the future	Health ,Safety and Environment Policy سياسة ادارة السلامة والصحة المهنية والبيئة		INCOM Egypt		
Issue	<u>HSE</u>		Revision		
1 01/09/2022	I	HSE-PO-01		0	01/09/2022

INCOM Egypt, a pioneer in electrical cables and high quality wiring assemblies, is committed to complying with the requirements of the International Standard for Occupational Health, Safety and Environment.

Our Goal

- Provide a clean and safe work environment.
- Increase employee awareness towards the HSE System.
- Expand communication base with interested bodies for the sake of system effectiveness.
- Establish HSE objectives and related programs.
- Preserve public health and environment in the work place and the external surrounding areas.
- Issue initiative to reduce or prevent incidents resulting from the activities of the company as well as the clarifying the optimum way to deal with any incidents.

Our Commitment

- Decree Laws and Legislation of occupational health and safety and environment.
- Reduce environmental risks and develop environmental plans including emergency response plans.
- Provide necessary training and promote awareness of the importance of occupational health and safety and environmental preservation so that the management and the employees may carry out their responsibility towards such.
- Afford a clean and safe work environment, which is free from contaminants.

Methodology

 Continuous improvement and development of the systems of environmental management and occupational health and safety (ISO 45001:2018) – (ISO 14001:2015).

The company is working hard to implement the provisions of the policy and ensure they are distributed to all employees, available to the public and related external interested organizations.

تلتزم إنكم إيجيبت، الشركة الرائدة في مجال الكابلات الكهربائية وضفائر الأسلاك عالية الجودة، بالامتثال لمتطلبات المعبار الدولي للسلامة والصحة المهنية والبيئة.

<u> : i a 1 a</u>

- توفير بيئة عمل نظيفة وصحية و آمنة .
- رفع الوعى بأنظمة السلامة والصحة المهنية والبيئة لجميع العاملين بالشركة.
- توسيع قاعدة الاتصالات بالأطراف المعنية للوصول للعوامل الفعالة في تطبيق أنظمة السلامة والبيئة
 - إنشاء الأهداف والبرامج لأنظمة السلامة والبيئة.
 - المحافظة على الصحة العامة والبيئة في مكان العمل والمناطق الخارجية المحيطة.
- المبادرة بالحد أو منع الحوادث الناتجة من انشطة الشركة وكذلك توضيح الطريقة المثلى للتعامل مع أي حوادث.

إلتزامنسا

- القوانين والتشريعات الخاصة بالسلامة والصحة المهنية والبيئة.
- تقليل المخاطر البيئية ووضع الخطط البيئية بما فيها خطط الإستجابة لحالات الطوارئ.
- توفير التدريب اللازم وتعزيز الوعي بأهمية الصحة والسلامة المهنية والحفاظ على البيئة
 حتى يتسنى للإدارة والموظفين تحمل مسؤوليتهم تجاه ذلك.
 - بناء بيئة عمل نظيفة وآمنة وخالية من الملوثات.

منهجنا

Ilitanut elitadeut llaminat lida إدارة البيئة والسلامة والصحة المهنية:
 (ASO14001:2015, 1SO 45001:2018).

وتعمل النركة جاهدة عنى تعيذ ما ورد بهذه السياسة والناك من وصياعا لجميع العاملين، مع إناحها الخارجية الني تنعامل مع النركة.

Powering the future

Vice President

نانب رئيس مجنس الإدارة Vice President